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Summary
Ali Al-Bader's novel "The Lamps of Jerusalem: A Novel on Edward Said" was a

model in which we can show the transformation of Jerusalem and its concept within
the narrative text, but how the narrative contributes to the reconstruction of the urban
geography that colonialism has turned into its own province. How successful is Ali al-
Badr in exploiting post-colonialist narratives in the narrative? How did Edward Said's
case turn into an icon of narrative, in which the narrator reconstructs the urban
geography of Jerusalem?

Keywords: Al-Quds. Edward Said. post Colonialism. Response in Writing

Resume

Le roman d'Ali Al-Bader "Les lampes de Jérusalem: un roman d'Edward Said" était
un modele dans lequel nous pouvons montrer la transformation de Jérusalem et son
concept dans le texte narratif, mais comment le récit contribue a la reconstruction de
la géographie urbaine que le colonialisme a transformée en sa propre province. Dans
quelle mesure Ali al-Badr a-t-il réussi a exploiter les récits postcoloniaux dans le
récit? Comment le cas d'Edward Said s'est-il transformé en une icéne du récit, dans
laquelle le narrateur reconstruit la géographie urbaine de Jérusalem?

Mots-clés: Jérusalem, Edward Said, Postcolonialisme, Réponse écrite
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